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电动 / 气动式端子压接机 ELECTRICAL / PNEUMATIC TYPE TERMINAL CRIMPING MACHINE

EM-6B2 是用于非焊接电气接线的压接，具有省力、快捷等优点，是替

代手动压接钳的最佳选择，适用截面范围在 0.25mm2 至 10mm2 之间的冷压

端头及剪切端子功能。随机配备 7 套精密的压线模，可随时根据需要更换压

线模具，工作效率高、适应性强。

本产品采用定速马达驱动，无论是在压接力量上或压接速度上都具有高

效率与高品质的优点，适用于中大数量端子压接使用，如果所需压接端子形

式多样的话，更需选择本产品。

本产品通过 CE 认证，已申请外观专利。 
Type EM-6B2 is an ideal crimper for connection in cabinet.It is applicable 

for pre-insulated terminal crimping from 0.25mm2 to 10mm2 and Cu/Al cutting 
in 7mm. It is supplied with seven kinds of accurate and replaceable die sets. 
The crimper has high working efficiency and wide application. 

The crimper is driven by fixed speed motor so that it owns advantages of 
high efficiency and high quality not only in crimping force but crimping speed. 
It is good for terminal crimping in large or medium quantity. If there are a lot 
of different kinds of terminals to be crimped, this crimper is the best choice.    

       本产品采用双作用标准气缸驱动，在压接力和压接速度上具有高效率与

高品质的优点。极适用于中、大数量之端子压接使用。如果所需压接端子形

式多样，更应选择本产品！ AM-10 与本公司所生产的手工压接钳的夹具有

着良好的互换性。且备有多种样式的端子压接夹具可供选购。

       随机附件：口模 1 副，脚踏气阀 1 只，气管 2 条 
      The machine is driven by dual-action normal cylinder, which has ad-
vantages of high efficiency and quality in crimping force and speed. The 
machine is fit for crimping many kinds of terminals. The die sets are in-
terchangeable with our manual crimping tools. So we can provide you all 
kinds of die sets for crimping. 
       Accessories: one die set, one foot air valve, two air pipes. 

EM-6B2

AM-10

工具参数

压接范围 Crimping range
电压范围 Voltage range
出力 Output
外形尺寸 Overall dimension
重量 Weight

0.25-10mm2

AC 220/110
12.7KN

325×265×150mm
12Kg

工具参数

压接范围 Crimping range
气压范围 Air pressure range
出力 Output
外形尺寸 Overall dimension
重量 Weight

0.08-10mm2

0.4-1.0MPa
13.5KN

260×120×140mm
4Kg
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A16WFA26TW

A30JC

A03BC

4-16mm22x0.5-6mm2

1.0-6mm2

0.5-6mm2

A04WFL A0616WFL

A30J VA-0256BJ

A03B

0.5-4mm2 6,10,16mm2

0.5-6mm2 0.25-6mm2

1.5-6mm2

A625GFL A35WF

A06WF2C

A03C

6-25mm2 10-35mm2

0.5-2.5mm2

0.5-6mm2

A05FL / A-FL

4.8-6.3mm2/4.8mm2

A07FL

1.25-2.5mm2

A02H1A02H A02H2

8.8mm/8.1mm
6.5mm

8.0mm/6.4mm
1.7mm/1.0mm

6.5mm/5.4mm
1.7mm

A05H

A1HK

4.5mm/6.5mm/7.0mm
1.7mm/1.0mm

2mm/2.2mm/2.4mm2

A457

5.4mm/8.0mm
11.0mm2

A2HK

0.5-4mm2

A1050A3HK

10A-50A4-10mm2

A1016

A5516

A0510

0.5-16mm2

5.5-16mm2

0.5-10mm2

A101 VA-1510ND

1.5-10mm2 1.5-10mm2

A10

1.5-6mm2

适用于FEK-20M, FEK-06M, FEK-V8, FEK-60EM

电动 / 气动端头压接机可选配钳口 DIE SETS FOR SELECTION
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